

Semua mangsa ditemukan dalam 12 jam

KUALA LUMPUR 20 Feb. - Operasi mencari lima mangsa yang dikhuatiri lemas dalam kejadian kepala air di Sungai Gasi, Sungai Buloh dekat sini dihentikan selepas kesemua mayat ditemukan hari ini.

Operasi yang memasuki hari kedua itu diperluaskan dengan kawasan pencarian lebih 20 kilometer (km) dari tempat kejadian sejak dimulakan kira-kira pukul 6.30 petang semalam sebelum dihentikan pukul 6.30 petang ini.

Kesemua mangsa yang lemas akibat fenomena kepala air itu terdiri daripada tiga lelaki dan dua wanita berusia dalam lingkungan 14 hingga 48 tahun.

Mayat mangsa pertama, seorang lelaki warga Indonesia dikenali sebagai Hashir, 38, ditemukan pukul 9.51 malam pada hari kejadian manakala mayat kedua, Jamaluddin Rapawi, 14, ditemukan pukul 1.26 pagi ini.

Pengarah Jabatan Bomba dan Penyelamat Selangor, Azmi Osman berkata, pihaknya menemukan mayat Silawati Zailan, 31, pukul 12.30 tengah hari kira-kira 10.6 kilometer dari pusat operasi di Kampung Paya Jaras Hulu, Sungai Buloh.

"Kita kemudian menemukan mayat mangsa keempat, Jaleha Hashim, 48, pada pukul 4.45 petang di Desa Coafields yang dianggarkan kira-kira 18km dari pusat operasi.

"Kira-kira dua jam kemudian, misi pencarian berhasil menemukan mayat mangsa terakhir, Rapawi Jum'ada, 37, di Puncak Alam iaitu kira-kira 24km dari lokasi kejadian," katanya ketika ditemui di sini hari ini.

Katanya, selain bomba, operasi itu turut mendapat kerjasama daripada Polis Diraja Malaysia (PDRM), Angkatan Pertahanan Awam Malaysia (APM), Angkatan Tentera Malaysia (ATM) dan agensi-agensi lain.

Menurut Azmi, kesemua mangsa ditemukan dalam keadaan terapung, tersangkut di dahan pokok dan terdampar di lumpur sungai serta dalam keadaan sempurna.

Sementara itu, beliau berkata, kadar kematian akibat lemas di Selangor berada pada tahap membimbangkan apabila mencatatkan 12 mangsa lemas setakat Februari tahun ini termasuk kes di Sungai Gasi berbanding ha-

nya tiga kematian dalam tempoh sama tahun lalu.

Katanya, faktor utama peningkatan mendadak jumlah mangsa lemas itu adalah disebabkan cuaca yang tidak menentu di Selangor.

"Orang ramai perlu mengambil perhatian perkara ini dan dinasihatkan tidak melakukan aktiviti sungai dalam keadaan cuaca sekarang.

"Tahun ini sahaja mencatatkan 12 kematian akibat lemas iaitu 10 di sungai dan dua di tali air. Kita tidak mahu kejadian sama terus berulang," katanya.

Dalam pada itu, Ketua Polis Daerah Sungai Buloh, Superintenden S. Somu menjelaskan operasi tersebut dihentikan selepas pihaknya tidak menerima laporan baharu berhubung kehilangan individu dalam kejadian itu.

"Jika ada individu ditemukan selepas ini, mayat mangsa akan melalui prosedur biasa untuk mengetahui punca kematian," katanya.

Menurutnya, kesemua mangsa dihantar ke Hospital Sungai Buloh untuk dibedah siasat sebelum diserahkan kepada ahli keluarga mereka.